



ÉLEVEURS DE BOVINS DU NOUVEAU-BRUNSWICK

7 Atlantic Centra Drive, East Mountain, NS B6L 2Z2
Email/Courriel : nbcattle@nb.aibn.com
Office/Bureau : 506-458-8534 Fax/Télec. : 506-453-1985

DEALER LICENSE APPLICATION 2023

Name of Business _____

Applicants Name _____

Mailing Address _____

Telephone Number _____

Fax Number _____

Email Address _____

List all employees who may handle animals within your business and will be covered by this license:

*Do you usually purchase cattle at auction? Yes No

*Do you usually purchase cattle directly from producers? Yes No

*Do you sell cattle to out-of-province buyers? Yes No

*Mandatory

In accordance with the Registration, Licensing and Levy Order 2017-1 – Part III – Levy Payment, section 7(3), “where, in the ordinary course of business as a dealer, a dealer feeds or owns cattle for a period of seven (7) days or less, the dealer is deemed not to be a producer and is not liable to pay the levy to the Board under subsection (1)”. The New Brunswick Cattle Producers (NBCP) has the authority to suspend or cancel a license in accordance with Part II, 6(2) of the aforementioned Order.

I am hereby applying to the NBCP for a Dealer License under the Cattle Plan and Levies Regulation – Natural Products Act. Each license issued shall expire August 31st of each year.

LICENSE FEE \$100/YEAR + HST

Please make cheques payable to NB Cattle Producers

E-transfers can be sent to nbcattle@agricommodity.ca with your name in the message line

HST # 12667 5800 RT0001

Signature

Date



ÉLEVEURS DE
BOVINS
DU NOUVEAU-BRUNSWICK

7 Atlantic Centra Drive, East Mountain, NS B6L 2Z2
Email/Courriel : nbcattle@nb.aibn.com
Office/Bureau : 506-458-8534 Fax/Télec. : 506-453-1985

2023 DEMANDE DE PERMIS DE NÉGOCIANT

Nom de l'entreprise

Nom

Adresse postale

Téléphone

Télécopieur

Courriel

Veillez nommer tous les employés qui pourraient manipuler des animaux au sein de votre entreprise et qui seront couverts par le permis :

*** Achat de bovins surtout aux encans :**

Oui Non

*** Achat de bovins surtout directement des éleveurs :**

Oui Non

*** Vente de bovins à des acheteurs de l'extérieur de la province :**

Oui Non

* Obligatoire

Conformément à Arrêté sur l'inscription, la délivrance de permis et les prélèvements n 2017-1 – Partie III – Paiement du Prélèvement, l'article 7(3), ``Dans les cas où, dans le cours habituel de ses activités commerciales, un négociant nourrit des animaux ou en est propriétaire pendant une période de sept jours ou moins, le négociant n'est pas considéré comme un éleveur et n'est pas responsable du paiement du prélèvement à l'Office exigé en vertu du sous-paragraphe (1)``. Des Éleveurs de Bovins du Nouveau Brunswick (EBNB) a le pouvoir de suspendre ou d'annuler une licence conformément à la partie II, 6(2) de l'arrête susmentionné.

Par les présentes, je demande à ÉBNB un permis de négociant selon Règlement concernant le Plan et les redevances relatifs aux bovins - Loi sur les produits naturels. Tout permis délivré expire le 31 août de chaque année.

FRAIS DE PERMIS : 100 \$/ANNÉE + TVH

Veillez faire un chèque ou un mandat payable à NB Cattle Producers

Envoyer les paiements par virement électronique nbcattle@agricommodity.ca avec votre nom dans la ligne de message.

HST # 12667 5800 RT0001

Signature

Date